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Milevsko 18.03.2024 

 

 

Zápis číslo 2/2024 
ze zasedání Sportovní komise Rady města Milevska dne 18.03.2024 

 
 
 
Přítomni:  MVDr. Lukáš Dolejš, Luboš Pecháček, Jaroslav Peták, Martin Novák, Mgr. Karel Kotrba 
 
Omluveni: Ing. Pavel Fleischmann, Hana Pipková  

 
 Hosté:        Markéta Honzíková – místostarostka města Milevsko, Ing. Pavel Stejskal – jednatel  

 společnosti SPOS Milevsko s. r. o.               
 
 
Jednání komise řídil předseda komise MVDr. Lukáš Dolejš 
 
Program jednání: 

1. Uvítání 
2. Stav a opravy milevských sportovišť 
3. Seminář sportovních klubů 
4. Podněty členů komise   
5. Různé 

 
 
Průběh jednání 
 
Po úvodním přivítání paní místostarostky a všech přítomných členů komise předsedou MVDr. Dolejšem 
bylo konstatováno, že se komise sešla v usnášení schopném stavu. Předseda komise pochválil průběh 
konání Sportovního plesu a vyhlášení Sportovce roku. Následně předal slovo Ing. Stejskalovi a požádal jej 
o podání informací ke stavu a opravám milevských sportovišť. 
 

2. Stav a opravy milevských sportovišť 

Ing. Stejskal uvedl, že od 20. května 2024 začnou opravy a výměna hrací plochy ve sportovní hale. Práce 
by měly být skončeny do konce srpna. Dále uvedl, že sportovní kluby, které využívali halu i během 
letních měsíců byly od této skutečnosti informovány. K zimnímu stadionu sdělil, že je uvažováno 
o zrušení instalace in-line plochy v letních měsících, protože je třeba opravit konstrukce pochozích lávek. 
Konstatoval, že bude nutné co nejdříve naplánovat kompletní rekonstrukci stadionu. Ta by měla 
zahrnovat například zateplení střechy, její zpevnění pro případné osazení FVE a opravy a úpravy 
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vnitřních prostor zahrnující napři. Odvětrání, audio, video, požárně bezpečnostní řešení apod. K tomu 
podotkl, že by měly být určitě připraveny projekty, které by bylo možné použít při případném vyhlášení 
dotačních programů týkajících se sportovišť. Ke stavu městských bazénů Ing. Stejskal sdělil, že obdržel 
nabídku na zhotovení folií, které by měly řešit stávající poškození s nabídkovou cenou cca 2 miliony bez 
DPH. Kvůli zavlhčení bylo zapískováno fotbalové hřiště. Na něm je dle Ing. Stejskala na léto plánována 
větší obnova trávníku a je možné, že kvůli těmto pracím bude v těchto měsících nutná jeho odstávka. 
Předseda komise položil dotaz, zda je již vyřešen rezervační systém k atletickému oválu. K tomuto mu 
Ing. Stejskal odpověděl, že je plánován kalendář k rezervacím jako u ostatních sportovišť. Vzhledem 
k vysoké návštěvnosti ze strany veřejnosti je do budoucna v případě atletického oválu uvažováno 
i o permanentkách. Předseda komise se dále dotazoval pana Pecháčka, zda již proběhla schůzka mezi 
zástupci tenisového spolku a Města Milevska. K tomuto pan Pecháček sdělil, že nikoliv, ale že stávající 
stav tenisových kurtů k tomuto aktuálně vybízí. Dle jeho slov je třeba neprodlená obnova tenisových 
kurtů, protože jejich stav je již za hranou životnosti a již zde kvůli tomu došlo i ke zranění hráčů. Dále 
debata pokračovala o stavu stávajícího zázemí tenisových kurtů a vhodném umístění případné nové 
budovy z hlediska inženýrských sítí, parkování a celkové dostupnosti pro veřejnost. 
  

3. Seminář sportovních klubů 

Dle předsedy komise je na místě debata o vhodných tématech semináře. Ta by měla být univerzální jako 
například zdravověda či mentální koučink, aby byla přínosná pro všechny sportovní kluby. Dle ostatních 
členů komise by o to byl ve sportovních klubech zájem a jsou pro uspořádání semináře ve dvou fázích. 
Zdravovědu v první půli roku a mentální koučink v podzimních měsících. Podle pana Pecháčka by však 
v případě zdravovědy byly lepší 2 až 3 termíny, a to z důvodu prostřídání se během praktických ukázek. 
 
 
3. Podněty členů komise 

K tomuto tématu nebyla vedena debata. 
 
 
4. Různé 
Proběhla diskuze na téma revize aktuálních pravidel dotačního programu Sport. Předseda komise pověřil 
tajemnici komise, aby v měsíci dubnu oslovila sportovní kluby zapojené do programu a požádala je 
o jejich názory a připomínky k pravidlům. Tyto pak budou probrány na květnovém zasedání sportovní 
komise. 
Ohledně dotačního programu Sport pak bylo konstatováno, že v oblasti 2. Nákup sportovního náčiní pro 
mládež je objem finančních prostředků nedostatečný a bylo navrženo následující usnesení: 
 

1. Sportovní komise doporučuje Radě města Milevska doporučit Zastupitelstvu města Milevska 
navýšit v roce 2025 finanční prostředky určené na oblast 2. Nákup sportovního náčiní pro mládež o 100 
tisíc korun českých na celkových 200 tisíc korun českých. 

PRO:  MVDr. Lukáš Dolejš, Luboš Pecháček, Jaroslav Peták, Martin Novák, Mgr. Karel Kotrba 

 
Návrh byl přijat. Z usnesení nevyplynula potřeba tvorby materiálu pro Radu města Milevska. 

 

Závěrem předseda komise poděkoval členům komise za účast a sdělil, že příští zasedání se bude konat 
20.05.2024 v areálu tenisových kurtů. Pozvánka na zasedání bude členům komise a případným hostům 
zaslána v dostatečném předstihu. 
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Zapsala: Ing. Lenka Džermanská 
 
 
 
MVDr. Lukáš Dolejš v. r. 
předseda Sportovní komise 
 
V Milevsku 18.03.2024 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 


